
Informacija apie Klaipėdos 

Simono Dacho progimnaziją

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda jiems gauti reikalingą informaciją. Tokių 

tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia:

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/



Kas yra 

Klaipėdos Simono Dacho progimnazija?

Klaipėdos miesto Simono Dacho progimnazija

yra mokymo įstaiga.

Toliau Klaipėdos miesto 

Simono Dacho progimnaziją vadinsime Progimnazija.

Progimnazija rūpinasi mokinių ugdymu.

Ugdymas yra veikla, 

kurios metu vaikai mokosi, pavyzdžiui:

 rašyti,

 skaityti,

 kalbėti kita kalba,

pavyzdžiui, anglų kalba,

 dainuoti,

 piešti.

Mokiniai yra vaikai, kurie lanko progimnaziją.

Progimnazijoje dirba:

● mokytojai,

● kiti darbuotojai.



Progimnazijoje mokosi:

 1 klasės mokiniai,

 2 klasės mokiniai,

 3 klasės mokiniai,

 4 klasės mokiniai,

 5 klasės mokiniai, 

 6 klasės mokiniai,

 7 klasės mokiniai,

 8 klasės mokiniai.

Pamokos vyksta lietuvių kalba.

Daugiau apie Progimnaziją galite

sužinoti internete.

Paspauskite mėlyną nuorodą:

https://www.dachas.lt 

Tada Jums atsidarys interneto puslapis. 

Svetainėje yra skelbiama informacija:

 apie Progimnaziją, 

 Progimnazijos veiklas. 

https://www.dachas.lt/


Svetainėje yra daug paveikslėlių.

Paspauskite ant jų. 

Ten bus parašyta informacija. 

Svetainėje yra parašyti, pavyzdžiui:

 darbuotojų kontaktai.

Kontaktai yra, pavyzdžiui, telefono numeris.

 darbuotojų darbo laikas.

Jeigu turite klausimų,

skambinkite nurodytais telefono numeriais.

Interneto puslapio dešinėje pusėje pamatysite

mėlyną ženklą su baltu žmogeliuku. 

Paspauskite jį.

Tada galėsite:

 padidinti arba pamažinti tekstą, 

 pakeisti šriftą.

Šriftas yra raidės.

Svetainėje yra parašytos naujienos apie:

 Progimnazijoje vykstančius renginius,

 Progimnazijoje vykstančias veiklas. 

Jeigu su kompiuterio pele pavažiuosite žemyn,

pamatysite daugiau naujienų.



Po naujienomis pamatysite mėlynus mygtukus.

Ant mygtukų yra parašyta „Rodyti daugiau“. 

Jeigu paspausite šį mygtuką, 

galėsite perskaityti daugiau informacijos apie naujienas.

Po visomis naujienomis pamatysite žodį „Kitas“. 

Paspauskite jį.

Tada galėsite perskaityti dar daugiau naujienų.

Svetainėje yra parašyti ir atsakymai 

į dažniausiai žmonių užduodamus klausimus.

Atsakymus galite rasti,

kai paspausite mėlyną nuorodą apačioje:

https://www.dachas.lt/dazniausiai-uzduodami-
klausimai-duk/ 

Progimnazijos interneto puslapyje

svarbiausia informacija yra parašyta 

lengvai suprantama kalba. 

Jeigu norite skaityti informaciją 

lengvai suprantama kalba, 

paspauskite mėlyną skaitančio žmogaus ženklą. 

Tai yra lengvai suprantamos kalbos simbolis.

Skaitančio žmogaus ženklą rasite 

interneto svetainės puslapio viršuje.

Progimnazijos interneto svetainėje 

https://www.dachas.lt/dazniausiai-uzduodami-klausimai-duk/
https://www.dachas.lt/dazniausiai-uzduodami-klausimai-duk/


  

svarbiausia informacija taip pat yra parodyta gestų kalba. 

Gestų kalba yra ženklų kalba.

Kai žmogus kalba gestų kalba, jis: 

● judina rankas, 

● judina kitas kūno dalis.

Jeigu norite pamatyti informaciją gestų kalba, 

spauskite rankų ženklą. 

Rankų ženklas yra interneto puslapio viršuje.

Kada dirba progimnazija?

Progimnazija dirba: 

● pirmadienį nuo 8:00 valandos iki 17:00 valandos,

● antradienį nuo 8:00 valandos iki 17:00 valandos,

● trečiadienį nuo 8:00 valandos iki 17:00 valandos,

● ketvirtadienį nuo 8:00 iki 17:00 valandos,

● penktadienį nuo 8:00 iki 15:30 valandos.

Progimnazija yra Kuršių aikštėje 3, Klaipėdoje. 

Progimnazijai galite paskambinti telefonu.



Progimnazijos telefono numeris yra +370 4 641 0955. 

Teksto originalą parengė 

 Danutė Sebeckytė, 

informacinių-komunikacinių technologijų specialistė. 

Tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

 Orinta Adomavičiūtė, direktoriaus pavaduotoja 

ugdymui 

Tekstą vertino: 

 Rytis Vaitulionis.

Teksto vertinimą koordinavo: 

 Paula Stašaitienė.

Iliustracijų šaltinis:

● https://arasaac.org/  

https://arasaac.org/

	Informacija apie Klaipėdos
	Simono Dacho progimnaziją
	https://www.dachas.lt


